
 

Skolebestyrelsen Engelsborgskolen 
 

Onsdag d. 22/1 2025 klokken 17.00 – 18.30 

Lokale: Personalerum, administrationsbygningen 2. sal 

Mødeleder: John 

Referent: Sas  

Forplejning: Smørrebrød 

 

Deltagere: Karina Fried, Morten Amstrup, Tina Svendsen, John Poulsen, Kristina Rye 

Løndsmann, Lars Esben Brammer Boldt, Elena Hove-Aggerhold, Sasa Popovic, Birthe 

Pedersen, Oliver Resch, Louis og Luca 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt 

2. Godkendelse af referat fra 
sidste møde 

 

Referatet eftersendes 

3. Meddelelser 
 
Formand: 
 
 
 
 
 
 
Skoleledelse: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Elevrepræsentanter: 
 
Medarbejderrepræsentanter: 
 
 
 
 
 
Andre meddelelser: 
 
Tid: 30 min. 
Orientering v. John 

 
 
Ombygning af Søvighus kører som det skal. Færdigt 1. 
april. Anden renovering af skolen kører også 
planmæssigt.  
Der blev fundet en syrebombe mellem jul og nytår. 
Politiet var meget hurtige på sagen.   
 
Folkeskolens kvalitetsprogram er noget vi kigger på. 
Dette er obligatorisk for alle folkeskoler.  
Vedr. økonomi: Vi har ikke fået de endelige tal.  
Ny interimleder: ”Det er et meget rart sted at være, og 
det er lige fra ledelsesgang til alle i personalegruppen, 
og jeg mærker et stærkt sammenhold”.   
PPR- psykolog har fratrædt sin stilling, den nye kommer 
fra Virum skole.  
 
Der var intet nyt.  
 
Tak til skolebestyrelsen for brevet fra skolebestyrelsen i 
december. På trods af manglende ledere, er vores 
fællesskab stadig meget stærkt og godt.  
En smule udfordrende med de nye skemaer der kom i  
uge 4, dem skal man lige vende sig til.   
  

4. Info vedr. forløb om 
sprogbrug på 7. årgang 

 
Tid: 15 min. 
Drøftelse v. Christina og Tina 

Forældrerep.: Sprogbrug er hårdt blandt nogen elever. 
Kom med ideer til hvordan man kunne arbejde med 
sprog og mobnming i en trivselstime. Dette tog de to 
lærer godt imod. Årgangen kommer til at arbejde med 
dette.  
 
Cristina og Tina laver oplæg om temaer der kunne 
tages op i alle trivselstimer. Dette kunne snildt bruges 
til at inspirere lærere.  



Christina og Tina laver et idekatalog til næste gang og 
fremlægger dette.     

5. DCUM forløb 
 
Tid: 30 min. 
Orientering v. Karina og Morten A. 

Der er kommet en vejledende udtalelse  fra DCUM. Der 
er fire temaer. 1. God praksis for journalisering. 2. Øget 
systematik i arbejdet med handleplaner. (Hvad skulle 
outcome være?) 3. Hvordan man definerer mobning og 
ikke mobning. 4. Undervisningsmiljøvurdering skal 
gøres færdig.  
Der er udarbejdet en handleplan for alle fire temaer.  
DCUM kommer og laver et oplæg på skolen d. 10. og 
11. marts for forældre og personale. (Hvad er 
mobning? og Hvordan arbejder man med mobning). 
Forvaltningen har også lige udarbejdet en guide: God 
journaliseringspraksis.  
Antimobbestrategi har fået ros af DCUM, men skal 
genbesøges.  
  
UMV: Er klar inden sommerferien. 
Journalisering: Starter vi op på i næste måned.  
Handleplaner: Er fuldt implementeret til næste skoleår. 
Mobning: Processen starter også i næste måned.  
 
Generelt er vi er gode til det , men nu bliver vi bare 
endnu bedre.  

6. Valg af skolebestyrelse 
 
Tid: 15 min. 
Orientering v. Karina og Morten A. 

Der stilles foreslag om at igangsætte valget i morgen d. 
23. januar. Den 24. marts vil udfaldet blive stadfæstet. 
Der skal skrives til kontorleder hvis man ønsker at 
opstille.  

7. Proces for ny skoleleder 
 
Tid: 15 min. 
Orientering v. Morten A. 

Vi genopslår stilling, da der var for få ansøgere. Dette 
var der enighed om i ansættelsesudvalget.  

8. Eventuelt 
 
Tid: 15 min. 

Om alkohol: der er mulighed for at man i 7. eller 8. 
klasse kan få besøg af kommunens ssp-konsulent. Dette 
afgør klasselærer, da nogle klasser er længere fremme 
end andre. Dette er ssp-konsulenternes retningslinjer.    
Om skolerejser/principper: hvordan er 
arbejdsfordelingen? Vi skal genbesøge principperne (de 
ligger ikke på hjemmesiden). Hvad er lærers rolle og 
hvad er forældrenes?  
Klassedannelse: Et revideret udkast, kigges igennem til 
marts.  
Engelsborgfonden: hjælp søges til at få fonden op og 
køre.  



Lejrskole – forældre skal selv spare op i klassen, og 
resten betaler forældrene.   
Der bliver 4 nye 0 klasser til august 2025.   
Årsbog: der står en suppleant som skal fjernes.  
Nedbrænding – optegning af hinkeruder med mere, 
dette ønskes optegnet.   

9. Kommende punkter A) Status på trivselstimerne- bliver de udført? 
Hvad er indhold? Hvad er effekten? ved Karina 
og Morten 

 
B) -Status af de fire temaer i marts og juni (DCUM) 

v. Karina og Morten.  
 

C) -Der er to forældremøder om året. Hvad 
anbefaler (brainstorm af ideer) i som forældre 
at komme med?  forslag til temaer. Ved alle 
forældre 

 
D) -Om skolerejser/principper: hvordan er 

arbejdsfordelingen? Vi skal genbesøge 
principperne. Hvad er lærers rolle og hvad er 
forældrenes?  

 
E) - Christina og Tina fremlægger deres idekatalog 

vedr, trivselstimen.  
 

F) - Økonomi budget 2025 v. Karina Fried  
 


